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ПРОТОКОЛ № 11–2024 
ІНТЕРАКТИВНЕ ЗАСІДАННЯ ПРЕЗИДІЇ 

Громадської організації «Вітрильна федерація України» 
(далі ГО «ВФУ»), код ЄДРПОУ: 14296808.  

13 червня 2024 року.         м. Київ  
Початок роботи о 20:30. 
Члени Президії, присутні на засіданні: 

1.  Євген Мойсеєнко президент ГО «ВФУ», член Президії 
2.  Сергій Поліщук перший віцепрезидент ГО «ВФУ», член Президії 
3.  Сергій Шумілов віцепрезидент ГО «ВФУ», член Президії 
4.  Єлизавета Виноградова голова Комісії атлетів ГО «ВФУ», член Президії 
5.  Олексій Нижегородов член Президії 
6.  Олександр Баланюк член Президії 
7.  Григорій Голембієвський член Президії 

Запрошені: Олександр Ткач, виконавчий директор ГО «ВФУ» 
Участь у інтерактивному засіданні беруть сім членів Президії, статутні умови щодо 

наявності кворуму дотримано і Президія може виносити ухвали з питань порядку денного. 
Пропонований порядок денний та супровідні матеріали були попередньо надіслані всім 
членам Президії. Участь у роботі, взяли усі вищезазначені особи.  

Організаційна частина. 
Обрання головуючого та секретаря на засіданні Президії. 
Відповідно до Статуту ГО «ВФУ» головуючим на засіданні є президент ГО «ВФУ». 

Секретарем засідання запропоновано обрати – Олександра Ткача. 
ВИРІШИЛИ: на засіданні головує президент ГО «ВФУ» Євген Мойсеєнко, 

секретарем засідання – обрати виконавчого директора ГО «ВФУ» Олександра Ткача. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
6 0 0 1 

Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ: Головує на засіданні президент ГО «ВФУ» Євген Мойсеєнко, 

секретар засідання — Олександр Ткач. 
Після узгодження пропонованого порядку денного сформовано і одноголосно 

затверджено остаточний Порядок денний засідання. 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Розгляд протоколів Спортивного комітету № 10 та № 11. 
Доповідач: Олексій Нижегородов. 

2. Звіт судді-інспектора змагань «Вітрила Миколаївщини». 
Доповідач: Сергій Шумілов. 

3. Про вибори Комісії атлетів ГО «ВФУ». 
Доповідач: Сергій Поліщук. 

4. Розгляд листа керівника ВП ГО «ВФУ» «Федерація вітрильного спорту 
у Черкаський області».  

Доповідач: Олександр Ткач. 
5. Розгляд подань від відокремлених підрозділів про прийняття до 

членів ГО «ВФУ». 
Доповідач: Олександр Ткач. 

6. Різне: 
6.1. Розгляд листів Української національної асоціації класу «420». 

Доповідач: Олексій Нижегородов. 
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СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ПЕРШЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО.  
Розгляд протоколів Спортивного комітету № 10 та № 11.  
Доповідач: Олексій Нижегородов. 
Доповідач повідомив присутніх що 28 травня та 04 червня 2024 року відбулися 

засідання Спортивного комітету ГО «ВФУ». про що складено відповідні  протоколи.  
Членами Президії було запропоновано розглянути кожний з протоколів окремо. 

1.1. Щодо протоколу засідання Спортивного комітету, від 28 травня 2024 
року № 10: п.1.2. питання першого та питання друге порядку денного було 
затверджено на засіданні Президії 02-03 червня 2024 року (протокол № 9). 
Натомість решта питань потребує розгляду.  
З п.1.1 питання першого, порядку денного щодо неповернення спортсменів 

національної збірної команди України з вітрильного спорту Спортивним комітетом 
одноголосно були прийняті наступні рішення: 

1. Виключити спортсменів Білогородського Михайла, Заточну Поліну зі складу 
національної збірної команди України з вітрильного спорту на 2024 рік (основний склад). 

2. Рекомендувати Українській асоціації яхт класу «470» (Президент Ігор 
Матвієнко) якнайскоріше провести засідання асоціації класу стосовно виключення 
спортсменів Білогородського Михайла, Заточної Поліни із членів Української асоціації яхт 
класу «470». 

3. Українській асоціації яхт класу «470» звернутися листом до міжнародної 
асоціації класу «470» з повідомленням про заборону спортсменам Білогородському 
Михайлу, Заточній Поліні виступати на міжнародних змаганнях усіх рівнів під прапором 
України (літери UKR). 

Також питання неповернення Білогородського Михайла, Заточної Поліни, яких було 
відряджено до м. Кани (Французька Республіка) для участі у чемпіонаті Європи в класі 
«470» з 04 по 12 травня 2024 року було розглянуто на засіданні Президії від 19 травня 
2024 року (протокол № 8). Тоді було заслухано голову Української асоціації яхт класу 
«470», Ігоря Матвієнка, та вирішено створити робочу групу на чолі з Євгеном Мойсеєнком 
для віднаходження можливостей встановлення зворотного зв’язку зі спортсменами, 
з’ясування обставин їхнього неповернення, та опрацювання  методів та важелів для 
повернення екіпажу до України. Але намагання робочої групи встановити зворотний 
зв’язок зі спортсменами не дало результату. 

 Після детального обговорення членами Президії, було запропоновано затвердити 
рішення Спортивного комітету з внесенням пропозицій членів Президії та проведенням 
окремого голосування по цьому питанню.  

 
ВИРІШИЛИ: затвердити рішення Спортивного комітету з внесенням пропозицій 

членів Президії за наступним: 
- виключити спортсменів Білогородського Михайла, Заточну Поліну зі складу 

національної збірної команди України з вітрильного спорту на 2024 рік (основний склад); 
- Українській асоціації яхт класу «470» терміново провести засідання асоціації для 

виключення Білогородського Михайла, Заточної Поліни із членів Української асоціації яхт 
класу «470»; 

- Українській асоціації яхт класу «470» терміново звернутися до міжнародної 
асоціації класу «470» з повідомленням про заборону спортсменам Білогородському 
Михайлу, Заточній Поліні виступати на міжнародних змаганнях усіх рівнів та брати участь 
у будь яких спортивних заходах під прапором України (літери UKR) у зв’язку з тим що 
вони позбавлені членства в Українській асоціації яхт класу «470» та ГО «ВФУ». 
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Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
7 0 0 0 

Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ: 
1.1.1. Виключити спортсменів Білогородського Михайла, Заточну Поліну зі 

складу національної збірної команди України з вітрильного спорту на 2024 рік 
(основний склад). 

1.1.2. Українській асоціації яхт класу «470» терміново провести засідання 
асоціації для виключення спортсменів Білогородського Михайла, Заточної Поліни 
із членів Української асоціації яхт класу «470». 

1.1.3. Українській асоціації яхт класу «470» терміново звернутися до 
міжнародної асоціації класу «470» з повідомленням про заборону спортсменам 
Білогородському Михайлу, Заточній Поліні виступати на міжнародних змаганнях 
усіх рівнів та брати участь у будь яких спортивних заходах під прапором України 
(літери UKR), у зв’язку з тим що вони позбавлені членства в Українській асоціації 
яхт класу «470» та ГО «ВФУ». 

Після обговорення інших питань, які було розглянуто на засіданні Спортивного 
комітету, запропоновано затвердити Протокол Спортивного комітету № 10 

ВИРІШИЛИ: затвердити Протокол Спортивного комітету № 10. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
6 0 0 1 

Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ:  
1.1.4. Затвердити протокол Спортивного комітету № 10. 

1.2. Щодо протоколу від 04 червня 2024 року № 11: п.3.1. питання третього та 
питання четверте порядку денного було вже затверджено на засіданні Президії  
05-06 червня 2024 року (протокол № 10-2024). Натомість решта питань потребує 
розгляду.  

Після обговорення інших питань порядку денного засідання Спортивного комітету, 
запропоновано затвердити Протокол Спортивного комітету № 11. 

ВИРІШИЛИ: затвердити Протокол Спортивного комітету № 11. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
5 0 1 1 

Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ:  
1.2.1. Затвердити протокол Спортивного комітету № 11. 
 
СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ДРУГЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО.  
Звіт судді-інспектора змагань «Вітрила Миколаївщини». 
Доповідач: Сергій Шумілов. 
Доповідач повідомив присутніх що на акваторії Тилігульського лиману відбулися 

всеукраїнські змагання «Вітрила Миколаївщини», та  надав інформацію щодо акваторії 
проведення перегонів. Сергій Шумілов наголосив що Перегоновий комітет з проведенням 
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змагань впорався добре. Голови комітетів виконували обов’язки ретельно та вчасно. 
Погодні умови та повітряні тривоги додавали ускладнень, але взагалі оцінка добре. 
Також він додав, що є деякі питання до організаторів змагань, які викладені в звіті судді-
інспектора. 

Після обговорення було запропоновано прийняти звіт судді інспектора до відома. 
Голосування по питанню не проводили. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ТРЕТЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Про вибори Комісії атлетів ГО «ВФУ». 
Доповідач: Сергій Поліщук.  

Доповідач повідомив присутніх про необхідність проведення зборів атлетів ГО 
«ВФУ» для обрання нового складу Комісії атлетів. В Положенні про Комісію атлетів 
зазначено що вибори Комісії проводяться за координаційної підтримки Президії та 
головного тренера ВФУ, із застосуванням засобів електронних комунікацій. Виходячи з 
того, що в країні зараз застосовується графік відключень електроенергії, який може бути 
різним  по областях України, зібрати на відеоконференцію одночасно 30-40 спортсменів 
практично не є можливим. Тому він запропонував скористатися сервісом електронної 
пошти для надання атлетам можливість зробити свій вибір у сприятливий для них час. 

Після обговорення питання було проведено голосування з висунутої пропозиції. 
ВИРІШИЛИ: провести чергові загальні збори атлетів для обрання нового складу 

Комісії атлетів із застосуванням засобів електронних комунікацій, за координаційної 
підтримки Президії та головного тренера ВФУ. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ: 
3.1. Провести чергові загальні збори атлетів для обрання нового складу 

Комісії атлетів із застосуванням засобів електронних комунікацій, за 
координаційної підтримки Президії та головного тренера ВФУ. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ЧЕТВЕРТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Розгляд листа керівника ВП ГО «ВФУ» «Федерація вітрильного спорту у 

Черкаський області».  
Доповідач: Олександр Ткач. 
Доповідач повідомив присутнім, що від керівника відокремленого підрозділу (ВП)  

ГО «ВФУ» «Федерація вітрильного спорту у Черкаський області» надійшов запит щодо 
надання дозволу на використання коштів, що були отримані як стартові внески учасників 
чемпіонату України з вітрильного спорту серед юнаків, який проходив в м. Черкаси, задля 
підготовки та проведенню наступних змагань, а саме чемпіонату України в олімпійських 
класах.  

Після обговорення питання було проведено голосування з цього питання.  
ВИРІШИЛИ: надати дозвіл керівнику ВП ГО «ВФУ» «Федерація вітрильного спорту 

у Черкаський області» щодо використання коштів, які були отримані як стартові внески 
учасників чемпіонату України з вітрильного спорту серед юнаків, для підготовки до 
проведення наступних змагань, а саме чемпіонату України в олімпійських класах. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ:  
4.1. Надати дозвіл керівнику ВП ГО «ВФУ» «Федерація вітрильного спорту у 

Черкаський області» на використання коштів, що були отримані як стартові внески 
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учасників чемпіонату України з вітрильного спорту серед юнаків, для підготовки 
до проведення наступних змагань – чемпіонату України в олімпійських класах.  

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ П’ЯТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Розгляд подань від відокремлених підрозділів про прийняття до членів ГО 

«ВФУ». 
Доповідач: Олександр Ткач. 

Доповідач повідомив присутніх про надходження від ВП ГО «ВФУ» до розгляду 
Президії подань щодо прийняття кандидатів до членів ГО «ВФУ»:  

- від ВП ГО «ВФУ» «Федерація вітрильного спорту у Дніпропетровській області» − 4  особи. 
Статутні умови для набуття статусу члена ГО «ВФУ» кандидатами виконані.  
Після ознайомлення зі списком кандидатів було запропоновано прийняти до членів 

ГО «ВФУ» чотирьох кандидатів за поданням ВП ГО «ВФУ» «Федерація вітрильного 
спорту у Дніпропетровській області» . 

ВИРІШИЛИ: прийняти до членів ГО «ВФУ» чотирьох кандидатів. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
7 0 0 0 

Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ:  
5.1. Прийняти до членів ГО «ВФУ» чотирьох кандидатів. 
СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ШОСТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
РІЗНЕ 

6.1. Розгляд листів Української національної асоціації класу «420». 
Доповідач: Олексій Нижегородов. 
Доповідач повідомив присутніх що до ГО «ВФУ» надійшли листи від Української 

національної асоціації класу «420» щодо надання згоди від ГО «ВФУ» на участь у 
Відкритому чемпіонаті Європи в класі «420» 2024 року (м. Порторож, Словенія) та у 
чемпіонаті Європи серед юніорів у класах «420» та «470» 2024 року (м. Салоніки, Греція) 
Дмитру Картелю – з італійською спортсменкою Chiara Bocchio, та Іллі Бухоненку – з 
французькою спортсменкою Chloe Strube під прапором України. Доповідач зазначив що 
італійська та французька сторони не мають заперечень. 

 Після детального обговорення було запропоновано провести окремі голосування 
щодо наступних пропозицій: 

- надати згоду на виступ українських спортсменів у Відкритому чемпіонаті Європи 
в класі «420» 2024 року (м. Порторож, Словенія) та у чемпіонаті Європи серед 
юніорів у класах «420» та «470» 2024 року (м. Салоніки, Греція). А саме: Дмитру 
Картелю – з італійською спортсменкою Chiara Bocchio, Іллі Бухоненку – з 
французькою спортсменкою Chloe Strube. За згодою з італійською та 
французькою MNA обидва екіпажі беруть участь у змаганнях під прапором 
України; 

- доручити Спортивному комітету опрацювати та надати до Президії пропозиції 
щодо залучення спортсменів, не членів національної збірної команди України з 
вітрильного спорту, що тимчасово мешкають та тренуються за кордоном, 
виступати на міжнародних змаганнях під Українським прапором.  
Перша пропозиція. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

6 0 0 1 
Рішення прийнято. 
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УХВАЛИЛИ:  
6.1.1. Надати згоду на виступ українських спортсменів у Відкритому 
чемпіонаті Європи в класі «420» 2024 року (м. Порторож, Словенія) та у 
чемпіонаті Європи серед юніорів у класах «420» та «470» 2024 року  
(м. Салоніки, Греція). А саме: Дмитру Картелю – з італійською 
спортсменкою Chiara Bocchio, Іллі Бухоненку – з французькою 
спортсменкою Chloe Strube. За згодою з італійською та французькою MNA 
обидва екіпажі беруть участь у змаганнях під прапором України. 

Друга пропозиція. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
7 0 0 0 

Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ:  

6.1.2. Доручити Спортивному комітету опрацювати та надати до Президії 
пропозиції щодо залучення спортсменів, не членів національної збірної 
команди України з вітрильного спорту, що тимчасово мешкають та 
тренуються за кордоном, виступати на міжнародних змаганнях під 
Українським прапором.  
 
 

На цьому порядок денний вичерпано, роботу Президії завершено. 
  
 

Євген МОЙСЕЄНКО 
Головуючий на засіданні 

Олександр ТКАЧ 
Секретар на засіданні  

 


